
wiadomości

Żmije nie takie groźne
Data publikacji: 18.06.2007 0:00

Mamy wystarczający zapas surowicy - zapewnia cieszyńskie pogotowie. Wszystko przez żmije, które w tym roku -
jak twierdza turyści - dużo częściej pojawiają się na szlakach. Jak do tej pory wiemy tylko o jednym zgłoszeniu
ukąszenia człowieka w naszym rejonie - mówi nam Janusz Martynek z pogotowia. 

POSŁUCHAJ RELACJI

Józef Wawrzyczek od lat zajmuje się przyrodą. Jako leśniczy w Pierśćcu k. Skoczowa nie rzadko spotykał się z
żmijami. Nie mylmy ich z nieszkodliwymi zaskrońcami - mówi Wawrzyczek. Jak więc rozpoznać żmiję? 

POSŁUCHAJ RELACJI

Nie popadajmy w panikę i nie demonizujmy - dodaje Wawrzyczek - nigdy nie zostaniemy zaatakowani przez żmiję.
Spotykając ją na swojej drodze dajmy jej spokojnie odejść. My nie jesteśmy dla żmij ofiarą 

POSŁUCHAJ RELACJI

Trzeba jednak zachować minimum bezpieczeństwa i wybierając się do lasu wybrać nie klapki bez skarpety a większe
buty. 
Jan Bacza
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